
Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 24. august 2020 kl. 17.30 – 20.00  

 

Til stede: Mia Finnemann Schultz (MF), Charlotte Aspeheim Schmidt (CS), Rikke Hansen (RK), 

Thomas Kjeldsen (TK), Rune Rasmussen (RR), Anna Recinella (AR), Anders Bang-Petersen (AB), 

Helene Lando (HE), Eva Vermehren (EV)  

 

Afbud: Anthony Verniere (AV), Janne Karpf (JK), Mads Bjerregaard – elevråd (MB), Peter 

Høgsberg– elevråd (PH) 

 

 

 

Referat: AB  

  

Tid Punkter Forberedelse 

1 

 Godkendelse af dagsorden 

og referat. 

Velkommen til årets arbejde 

i bestyrelsen og de nye 

medarbejder- og 

elevrepræsentanter 

Referat godkendt med en enkelt rettelse ift. udsendte referat fra 

sidste møde d. 17. juni 

Ekstra punkt – tillæg til Kvalitets Rapporten pkt. 6.A 

MF bød Helene Lando og Eva Vermehren velkommen. 

Mads Bjerregaard og Peter Høgsberg var valgt på 

elevrådsmøde samme dag, og havde ikke mulighed for at 

deltage. 

2 

Årsberetningen for 2019 

fremlægges og godkendes i 

bestyrelsen (forsinket pga. 

corona).  

Fremsendte bilag blev vedtaget med en enkelt sproglig rettelse 

3 

Forberedelse til det 

kommunale trafikprincip(se 

bilag) 

På mødet d. 26. august deltager RR, AB og Pia Kjær som er 

trafikkontakt lærer. 

Input:  

- Trafiksikre elever og rolige og sikre veje i Blovstrød 

- Alle skal være med til at sikre, at børnene vælger de 

trafiksikre skoleveje til og fra skole 

- Rigtig mange børn er trænede cyklister pga 

udeskoledage og hyppige ekskursioner i lokalområdet 

og i Allerød kommune 

- Sortemosevej et eksempel på en ikke trafiksikker vej, 

hvor vejen skal krydses 2 gange uden lysregulering på 

vej mod Allerød by 

 Spisepause  

Skolen sørger for mad og drikke. Maden kommer fra Blovstrød 

hallen 

4 

Forberedelse til dialogmøde 

om læringspointer fra 

coronatiden 

På dialogmødet repræsenterer Mette Sand (MS) ledelsen, CS 

forældre og EV medarbejderne. 

For at få elevperspektiver med, inddrages elevrådet på et 

ekstraordinært elevrådsmøde, hvor  

eleverne deles op i årgange og der laves et 

"fokusgruppeinterview" ud fra de områder der er bestemt af 

BSU. MS, EV, AB og AR deltager i elevrådsmødet, så vi dels 

kan blive klædt på til dialogmødet og dels høre deres mange 

gode pointer. 



5 

Orientering. 

Orientering fra elever, 

med.arb., ledelse og 

formand. 

Orientering om Blovstrød 

Børne- og Læringsby. 

 

Elevråd: Ingen punkter 

Medarbejdere: Ingen punkter 

Ledelse:  

- Status på corona retningslinjer: Godt med fuldt skema. 

Eleverne er super gode til at følge retningslinjerne. 

Mange spørgsmål, som hver dag sendes til 

forvaltningen, hvor vi får hurtigt svar.  

Fredag d. 28. august  samles medarbejderne for 1. 

gang efter corona til Pia Kjærs 25 års jubilæum og en 

lille sommerfest. 

 

- Borgmesterens budgetoplæg 2020-2028: 1. september 

er der på BSU mødet 1. sagsfremstilling ift. 

udbygningen af Blovstrød skole 

Tidsplan: 

1. MF starter torsdag d. 27. august på 1. udkast 

til høringssvar 

2. Alle afventer sagsfremstillingen, så snart det 

forelægger på BSU dagsorden, og input sendes 

til MF 

3. Bud på høringssvar rundsendes mandag d. 31. 

august 

4. Høringssvar sendes d. 2. september 

- 

 

- De 2 nyansatte lærere Maria Marott og Andreas 

Nielsen er kommet super godt i gang 

 

- 1 pædagog og 1 pædagog barselsvikariat stilling slås 

snarlig op. Der er ansættelsessamtaler d. 22. og 23. 

september, hvor CS deltager fra bestyrelsen 

6 

Input til høringssvar om 

kommunens børne- og 

ungestrategi (se bilag) 

deadline er 7. sept. 

Efter kort summemøde og input: 

 

- Tæt på naturen – hvordan udmønter det sig konkret? 

Der er kun 1 naturbørnehave i kommunen 

- Særlig begavede børn – er skudt lidt ind fra siden, men 

er meget relevant 

- Inkluderende dagbehandling iværksættes på alle skoler 

i Allerød. Blovstrød skole har 2 års erfaring meget 

gode erfaringer med Bettina Fauerskov 

- Fokus på trivsel skal stige for hvert år. Det kræver en 

særlig indsats og ekstra resurser set på læren fra 

corona tiden 

MF udarbejder høringssvar og rundsender høringssvar inden d. 

7. september 

6 A 
Tillæg til kvalitets 

Rapporten 

Det er besluttet, at der skal udarbejdes en tilføjelse til Kvalitets 

Rapporten vedr. konvertering af 2 to voksen-timer – dvs. en 

kortere skoledag for eleverne og 2 timer i løbet af en uge, hvor 

der er 2 lærere/pædagoger med i undervisningen. 

AR rundsender  indmeldingen af brugen af Folkeskolens § 

16.b og §16.d 

 Kontaktforældremøde  

 

Dagsordenspunktet blev ændret pga. tidsnød. Punktet tages op 

på kommende bestyrelsesmøde d. 29. september. 

 



Første forældremøde i alle 

klasser 

 

Bestyrelsen er kun repræsenteret i de klasser, hvor man er 

forælder. 

Et nyhedsbrev sendes ud til de klasser, hvor der ikke har været 

bestyrelsemedlem tilstede. TK udarbejder nyhedsbrev 

MF rundsender oplæg ud ift de punkter 

bestyrelsesrepræsentanterne skal fortælle om på 

forældremøderne 

 

  

 
Evt 

 

Ingen punkter, men besøg i det nye og meget flotte 

madkundskabslokale  

 

Kommende dagsordenspunkter: 

Kontaktforældremødet d. 28. oktober 

 

Kommunale trafikprincip 

 

Kommende møder: 

Bestyrelsesmøder:  

Tirsdag d. 29.9, onsdag d. 4.11, torsdag d. 3.12, man 1.3, tirs 6.4, ons 26.5.  

Andre møder:  

Trafikprincipper m/ Sikker Trafik onsdag d. 26.8 kl. 18.30– 21.00 

Kontaktforældremøde onsdag d. 28.10 

Fredag d. 15.1 arbejdsdøgn 

 


